

## PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1  
Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT7329459

<b>SUBMISSION TYPE:</b>	NEW ASSIGNMENT
<b>NATURE OF CONVEYANCE:</b>	ASSIGNMENT
<b>CONVEYING PARTY DATA</b>	
<b>Name</b>	<b>Execution Date</b>
PARTICLEVER	11/14/2019
<b>RECEIVING PARTY DATA</b>	
<b>Name:</b>	INSTITUT TECHNIQUE DES GAZ ET DE L'AIR
<b>Street Address:</b>	3 RUE DE LA TERRE ADÉLIE
<b>Internal Address:</b>	PARC EDONIA, BÂT. R
<b>City:</b>	SAINT-GREGOIRE
<b>State/Country:</b>	FRANCE
<b>Postal Code:</b>	35760
<b>PROPERTY NUMBERS Total: 1</b>	
<b>Property Type</b>	<b>Number</b>
Patent Number:	10190951
<b>CORRESPONDENCE DATA</b>	
<b>Fax Number:</b>	
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
<b>Phone:</b>	2022924690
<b>Email:</b>	docketing@jonesrobb.com
<b>Correspondent Name:</b>	JONES ROBB, PLLC
<b>Address Line 1:</b>	1420 SPRING HILL ROAD
<b>Address Line 2:</b>	SUITE 325
<b>Address Line 4:</b>	MCLEAN, VIRGINIA 22102
<b>ATTORNEY DOCKET NUMBER:</b>	1004.0066.00000
<b>NAME OF SUBMITTER:</b>	SUSANNE T. JONES
<b>SIGNATURE:</b>	/Susanne T. Jones, Reg. No. 44,472/
<b>DATE SIGNED:</b>	05/13/2022
<b>Total Attachments: 3</b>	
source=10040066_00000_Assignment#page1.tif	
source=10040066_00000_Assignment#page2.tif	
source=10040066_00000_Assignment#page3.tif	

<u>ACTE DE CESSION</u>	<u>DEED OF ASSIGNMENT</u>
<u>ENTRE LES SOUSSIGNÉES</u>	<u>BETWEEN THE UNDERSIGNED</u>
<p><b>PARTICLEVER</b> (anciennement nommée NANOINSPECT) Société par actions simplifiée, ayant son siège social au 6 rue Paul Baudry, 75008 PARIS - FRANCE, dont le numéro d'identification est 521 076 885 RCS PARIS</p>	<p><b>PARTICLEVER</b> (previously called NANOINSPECT) Simplified joint stock company, having its registered office at 6 rue Paul Baudry, 75008 PARIS - FRANCE, whose identification number is 521 076 885 RCS PARIS.</p>
<i>ci-après dénommée le « Cédant »,</i>	<i>hereafter called the « Assignor »</i>
<u>d'une part</u>	<u>on one hand,</u>
<u>Et</u>	<u>And</u>
<p><b>INSTITUT TECHNIQUE DES GAZ ET DE L'AIR</b> (également dénommé ITGA) Société par actions simplifiée, ayant son siège social au 3 rue de la Terre Adélie - Parc Edonia, Bât. R, SAINT- 35760 GREGOIRE - FRANCE, dont le numéro d'identification est 394 082 697 RCS RENNES</p>	<p><b>INSTITUT TECHNIQUE DES GAZ ET DE L'AIR</b> (also called ITGA) Simplified joint stock company, having its registered office at 3 rue de la Terre Adélie - Parc Edonia, Bât. R, 35760 SAINT-GREGOIRE - FRANCE, whose identification number is 394 082 697 RCS RENNES.</p>
<i>ci-après désigné le « Cessionnaire »</i>	<i>hereafter called the "Assignee"</i>
<u>d'autre part</u>	<u>on the other hand</u>
<u>IL EST EXPOSE QUE :</u>	<u>IT HAS BEEN STATED THAT:</u>
<p>Le Cédant est co-proprétaire, avec le Commissariat à l'énergie atomique et aux énergies alternatives, des brevets ci-après désignés « Brevets » et listés dans le document ci-joint, nommé ci-après « Annexe ».</p>	<p>The Assignor is the co-owner, with the Commissariat à l'énergie atomique et aux énergies alternatives, of the patents hereafter called "Patents" and listed in the document attached hereto, and hereafter called "Appendix".</p>
<p>L'objet du présent acte est de transférer la quote-part de propriété des Brevets du Cédant au Cessionnaire, ce qui est accepté par les parties et le Commissariat à l'énergie atomique et aux énergies alternatives.</p>	<p>The purpose of the present deed is to transfer the share of ownership of the Patents from the Assignor to the Assignee, which is accepted by the Commissariat à l'énergie atomique et aux énergies alternatives.</p>
<u>IL A ETE CONVENU CE QUI SUIT :</u>	<u>THE FOLLOWING HAS BEEN AGREED UPON:</u>
<p>Par les présentes, le Cédant cède au profit du Cessionnaire, qui l'accepte, tous ses droits de propriété et d'exploitation sur les Brevets, ainsi que tous i) les droits qui y sont attachés y compris le droit de priorité le cas échéant, et ii) les demandes et titres qui y sont liés ou en découlent, les demandes et titres nationaux résultant des Brevets ou qui en revendiquent la priorité, les certificats complémentaires de protection, les demandes divisionnaires, continuations en tout ou partie, demandes et titres résultant des renouvellements, réexamens et prorogations.</p>	<p>The Assignor hereby assigns to the Assignee, who accepts it, all its ownership and exploitation rights on the Patents, as well as all (i) the rights attached thereto, including the right of priority, if any, and (ii) the applications and titles related thereto or arising therefrom, national applications and titles resulting from Patents or which claim priority thereof, supplementary protection certificates, divisional applications, continuations in whole or in part, applications and titles resulting from renewals, re-examinations and extensions.</p>
<p>En conséquence, le Cessionnaire est subrogé dans tous les droits et obligations du Cédant en ce qui concerne les Brevets.</p>	<p>Consequently, the Assignee is subrogated in all rights and obligations of the Assignor in respect of the Patents.</p>

Rdt  
IT NC

Le Cessionnaire devient co-proprétaire et cotitulaire desdits Brevets, avec le Commissariat à l'énergie atomique et aux énergies alternatives.

Le Cessionnaire pourra notamment les exploiter, aliéner ses droits et poursuivre les contrefacteurs même pour des faits antérieurs au présent transfert de propriété, en accord avec le Commissariat à l'énergie atomique et aux énergies alternatives.

Les conditions financières de cette cession sont réglées par acte séparé.

Tous pouvoirs sont donnés au porteur d'une copie ou d'un original de cet Acte de Cession pour procéder à l'inscription du transfert de propriété précité sur les registres nationaux des brevets tenus auprès des offices de propriété intellectuelle concernés.

En outre, le copropriétaire desdits Brevets, le Commissariat à l'énergie atomique et aux énergies alternatives domicilié au 25 rue Leblanc, Bâtiment Le Ponant D, F-75015 Paris, France, accepte la cession de quote-part des Brevets au profit du Cessionnaire.

En 3 exemplaires originaux

**PARTICLEVER**  
Signature

Nom /Name: *DE THOURY Raphaël*  
Qualité /Title: *Directeur général*  
Fait à /Done at: *Paris*  
Le /On: *14/11/2019*

**Commissariat à l'énergie atomique et aux énergies alternatives**

Signature

Nom /Name: *Isabelle TOUZÉ*  
Qualité /Title: *Chef du Service Central de*  
Fait à /Done at: *SACLAY* *La propriété industrielle*  
Le /On: *17/05/2021* *et de Accords (Sepia)*

The Assignee becomes co-owner and co-holder of the said Patents, together with the Commissariat à l'énergie atomique et aux énergies alternatives.

The Assignee will in particular be in a position to use them, to alienate its rights and sue possible infringers even for facts prior to the present transfer of ownership, in agreement with the Commissariat à l'énergie atomique et aux énergies alternatives.

The financial conditions of this transfer are dealt by separate deed.

All powers are given to the bearer of a mere or original copy of this Deed of Assignment to proceed with the recordal of the above cited transfer of ownership on the national patent registers held at the relevant intellectual property offices.

Further, the co-owner of the said Patent, Commissariat à l'énergie atomique et aux énergies alternatives residing at 25 rue Leblanc, Bâtiment Le Ponant D, F-75015 Paris, France, agrees to the assignment of the Patents to the Assignor.

In 3 original copies

**INSTITUT TECHNIQUE DES GAZ ET DE L'AIR**  
Signature :

Nom /Name: *Martine CHOUVET*  
Qualité /Title: *Directrice Technique*  
Fait à /Done at: *Rennes*  
Le /On: *14/11/2019*

**ANNEXE/APPENDIX**

Pays / Country	Titulaire inscrit / Registered owner	N° de Dépôt / Filing N°	Date de dépôt / Filing Date	Date de priorité / Priority Date	N° de Publication / Publication N°	Date de publication / Publication Date	N° de Délivrance / Issuance N°	Date de délivrance / Issuance Date
CANADA	NANOINSPECT	2 875 963	12/06/2013	20/06/2012			2 875 963	08/01/2019
FRANCE	CEA + NANOINSPECT	FR1255785	20/06/2012		FR2992227	27/12/2013		
JAPON / JAPAN	CEA + NANOINSPECT	2015-517888	12/06/2013	20/06/2012			6 239 605	10/11/2017
EUROPEEN / EUROPE	CEA + NANOINSPECT	13 744826.2	12/06/2013	20/06/2012	2 864 010	29/04/2015		
CHINE / CHINA	CEA + NANOINSPECT	1380033080.4	12/06/2013	20/06/2012	CN104602776A	06/05/2015	CN104602776B	03/10/2017
USA	CEA+PARTICLEVER	14/410 499	12/06/2013	20/06/2012	2015-0251119	10/09/2015	9 849 414	26/12/2017
CANADA	NANOINSPECT	2 951 192	03/06/2015	04/06/2014				
JAPON / JAPAN	NANOINSPECT	2016-571007	03/06/2015	04/06/2014				
CHINE / CHINA	NANOINSPECT	1580029946.3	03/06/2015	04/06/2014	CN10662508A	10/05/2017		
FRANCE	CEA + NANOINSPECT	FR1455051	04/06/2014		FR3022625	11/12/2015	FR1455051	16/03/2018
USA	CEA+PARTICLEVER	15/315 853	03/06/2015	04/06/2014	2017-0097287	06/04/2017	10 190 951	29/01/2019
EUROPEEN / EUROPE	CEA + NANOINSPECT	15 732051.6	03/06/2015	04/06/2014	3 152 542	12/04/2017		

3/

RAT  
NC